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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 23 januari 2023

Fractie Vraag

AB ---

VSP ---

PGP Sluiting MKD’s door Xonar
De PGP maakt zich grote zorgen en gezien de publiciteit en petitie hierover met inmiddels duizenden handtekeningen staan wij daar niet alleen 
in. Het RIB van afgelopen week neemt onze zorgen hierover nog niet weg. Uit het RIB enkele citaten:
• “Gemeenten hebben ervoor gekozen om MKD/KDC vanaf 2023 uit dit brede arrangement te halen en met een apart arrangement te 

indiceren. Hiermee sluit het arrangement direct aan op de concrete hulpverlening die een jeugdige ontvangt en krijgen we zelf ook een 
beter beeld van de (omvang van de) doelgroep.”

• “Het is een keuze van zorgaanbieders om een 'zwaardere' functiemix in te zetten dan wat gemeenten verwachten, de bijbehorende extra 
kosten die hiermee gemoeid zijn worden door gemeenten niet vergoed.“

• “We zullen met alle drie de partijen het gesprek aangaan om te borgen dat er voldoende aanbod blijft bestaan.”

Vragen:
1. De wethouder wijst met de vinger naar Xonar, zij schakelen te dure medewerkers in op het MKD. Deze werkwijze is echter niet nieuw. Was 

deze werkwijze voorheen niet bekend bij de wethouder? Had dit probleem niet voorzien kunnen worden? Is hierover niet onderhandeld met 
de aanbieder? 

2. Weet de wethouder zeker dat dit het probleem is? Zijn daar onafhankelijke partijen voor ingeschakeld? Of hebben de gemeenten dit zelf 
beoordeeld? 

3. De wethouder stelt dat er met de drie gegunde partijen overlegd gaat worden. Wat als niemand deze zorg kan bieden binnen de regels en 
financiën die de gemeenten stellen? 

4. Weet de wethouder om hoeveel kinderen het gaat uit Valkenburg aan de Geul? 
5. Hoe kan specialistische zorg voor een kleine groep kinderen überhaupt kostendekkend worden aangeboden? Moeten we dat nastreven?
6. Hoe verhouden deze strenge regels en financiering zich tot het project Kansrijke Start waar de provincie zich zo hard voor maakt?  

Sportcontainer
https://www.gemeente.nu/sociaal/sport/goed-voorbeeld-sportcontrainer-in-eindhoven
Toezegging 80 van de actie en toezeggingenlijst luidt als volgt: Stimuleren individueel buitensporten: bekijken mogelijkheden voor kernen. 
• Zou de wethouder dit mee willen nemen in zijn zoektocht naar mogelijkheden? 

https://www.gemeente.nu/sociaal/sport/goed-voorbeeld-sportcontrainer-in-eindhoven
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Uit de bijstand aan het werk
Brunssum is goed in mensen uit de bijstand halen volgens de krant (https://www.limburger.nl/cnt/dmf20230115_94205587). 
• Is de wethouder bereid om te kijken welke interventies ook in onze gemeente gebruikt zouden kunnen worden? 

https://www.gemeente.nu/sociaal/werk/tilburg-start-experiment-met-basisbanen
In de Brabantse gemeente Tilburg begint de proef met maximaal vijf banen op verschillende plekken in de gemeente. Basisbanen kunnen 
bijvoorbeeld worden gecreëerd bij woningcorporaties, stichtingen of bedrijven. Werknemers in deze basisbanen krijgen vervolgens begeleiding 
op maat. Voor een groep inwoners blijkt een betaalde baan niet haalbaar. Hun ‘afstand’ tot regulier werk is te groot om alleen te overbruggen. 
‘Met goede begeleiding en onder de juiste omstandigheden kunnen zij echter een belangrijke bijdrage leveren voor onze stad,’ zegt wethouder 
Esmah Lahlah, verantwoordelijk voor arbeidsparticipatie. Soortgelijke projecten lopen ook al in Groningen, Rotterdam, Heerlen en Lelystad. 
• Geen idee hoe goed dit gaat, wellicht de moeite om er eens naar te kijken voor onze gemeente? 
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